

2023 教育政策與行政前瞻學術研討會：跨域探索導向的教與學 摘要審查結果

Notification of Submission Acceptance

◇ 海報發表 Poster presentation

- (一) 請於 2023 年 10 月 18 日 (星期三) 前將全文寄至 epa@mail.ncnu.edu.tw。
Please send the full paper to epa@mail.ncnu.edu.tw by October 18, 2023.
- (二) 海報規格為 A1 大小 (尺寸：59.4*84.1 公分)，請自行印製完成後，於 11 月 20 日(星期一)交由系辦助理，研討會工作人員將於「海報論文發表」場次前協助張貼。
The size of the poster is A1 (size: 59.4*84.1 cm). Please print it yourself and submit it to the department assistant on November 20, 2023. The seminar's staff will assist in publishing posters before the event.
- (三) 海報論文發表場次安排與談人評論，請發表人於該場次時親至海報論文展示區發表。
Even if it is a poster presentation, there will still be comments from the discussant. Please present the poster presentation in person at the poster display area.
- (四) 投稿者親自完成論文發表後由該場次與談人發予發表證明書。
After the contributor completes the paper publication in person, the session speaker will issue a publication certificate.

◇ 口頭發表 Oral presentation

- (一) 請以下審查通過者於 2023 年 10 月 18 日 (星期三) 前將全文寄至 epa@mail.ncnu.edu.tw。
Please send the full paper to epa@mail.ncnu.edu.tw by October 18, 2023
- (二) 發表人請準備 10 分鐘之論文發表簡報於 11 月 20 日(星期一)前將簡報(PDF)傳送至 epa@mail.ncnu.edu.tw。
Please prepare a 10 minute oral presentation and send the briefing (PDF) to epa@mail.ncnu.edu.tw by November 20.
- (三) 發表人需於論文發表時間，親自發表，主辦單位始寄予發表證明書。
Presenters must present in person before the organizer will issue a certificate.

請發表人至報名系統 (<https://forms.gle/E2wbRiPB4dpyBvkk7>) 完成報名，以利統計用餐情況。

Please go to the registration system (<https://forms.gle/E2wbRiPB4dpyBvkk7>) to complete the registration.

編號 No.	作者 Author(s)	投稿題目 Topic
海報論文		
1	魯名凱	Exploring the service performance of school counseling volunteers in Nantou County based on participative motivation, organizational commitment and job satisfaction.
2	陳華玲	Exploring the Challenges and Response Strategies of School Internet Marketing
3	Vatresyah Silaban	The effect of principals' instructional leadership on the teacher self-efficacy and teachers' job satisfaction
4	May Zune Kyaw	The role of the parents supporting to the students in the structure of rural education development in Myanmar
5	胡彬彬	The influences of see learning on the development of core competencies in students enrolled in Taiwan's 108 curriculum
6	孫兆霞	A brief discussion on the process of promoting the new curriculum guidelines in a national industrial vocational senior high school
7	武黎全科	越南語言教育政策的演變與發展
8	曾筱茹	外師授課校訂課程教學之探究：以南投縣信義鄉小學一年級為例
9	張玲娟	國民小學客語教學適性學習之理念
10	黃春英	SDGs 在高中校訂課程的實踐：以一所公立學校為例
11	卓訓德	量子領導在教育領域的實踐與挑戰

編號 No.	作者 Author(s)	投稿題目 Topic
口頭發表		
1	馮丰儀、蔣佩臻	非主管職教育行政人員專業職能之探究
2	謝秋如	地方教育行政機關決策機制之檢討與改進
3	張暉玟	一所學校型態實驗小學校長運用後設評鑑推動組織持續改進之探究
4	蔡旻宏	高雄市國民中學學校評鑑應用之研究
5	洪嘉宜	國小教師運用數位學習平台融入數學學習扶助課程之個案研究
6	魏兆偉	指導老師的介入對大學生建構教學模式的影響：以國小三年級國語科的遠距教學試驗計劃為例
7	蔣汝蘭	從「數位時代媒體素養教育白皮書」：論跨領域素養教學之實踐
8	余韋霖	偏鄉學校的棍子與蘿蔔政策對於教師留任意願影響性研究：以花東地區偏鄉學校為例
9	曾偉銘	An exploration of bilingual education promotion in schools: A case study of an elementary school in Taichung city
10	Khusi Dahal	Contribution of foreign English language teachers to “Taiwan government’s 2030 bilingual policy” from the perspective of the elementary school
11	曾俊堯	The encounter between campus architecture and specialized curriculum: The example of elementary school in Changhua county
12	Richard S. Nellas	The analysis of teaching ethics in the nursing education in the Philippine context
13	陳范碧雲	The influence of transformational leadership for education for sustainable development in primary schools
14	Hendra Sianturi	Exploring the application and research on transformational leadership Indonesian higher education
15	陳亦剛	高級中學學生非認知特質與生涯自我效能及生涯決定之關係
16	呂虹欣	高雄市免試入學、適性輔導制度與國中生生涯決定關聯性研究